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Het gaat slecht met de konijnenstand, maar behoud Konijn staat niet 
genoemd in het Actieplan. Er is ook een koppeling tussen de slechte 
stand van de duinen en de konijnen die er niet meer zijn. 
 

Het gaat inderdaad niet goed met het konijn. 
Maatregelen voor het konijn zijn geborgd in de N2000 
gebieden. Aanvullingen vanuit het Actieplan zijn daarbij 
niet nodig.   
Recent is een landelijk onderzoek afgerond door het 
OBN” “Herstel konijnenpopulaties in de kustduinen, 
2022”. Hieraan heeft de provincie Zeeland ook 
bijgedragen. Virusinfecties zijn het meest bepalend voor 
de populaties. Verder wordt gekeken welke maatregelen 
succesvol kunnen zijn. In de duinen van Oranjezon en de 
Kop van Schouwen zijn maatregelen genomen om de 
dynamiek te herstellen en de gevolgen van stikstof terug 
te dringen. Het konijn kan hiervan profiteren. Ook wordt 
verkend of de konijnenpopulatie in Oranjezon kan 
worden versterkt.  
 
Omdat het niet goed gaat met het konijn, heeft de 
minister het jachtseizoen voor het konijn dit jaar niet 
geopend. In het komende jaar onderzoekt daarom ook de 
minister de oorzaken van de achteruitgang én de 
mogelijkheden om – samen met provincies en 
stakeholders – te werken aan het herstel van 
konijnenpopulaties.  

 


